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Rozważania Różańcowe 
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/Myśli beatyfikowanych 12 września 2021/ 

Na początku każdej tajemnicy jest myśl jednego z 
niedawno beatyfikowanych 
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Tajemnice radosne 
 

 

 

  Zwiastowanie Maryi. 

„Decyzja, że Syn Boży przyjmie ludzkie ciało jest 

najpoważniejszym wywyższeniem godności osoby 

ludzkiej” 

Z ludzkich słów, spojrzeń czasem można 

wyprowadzić wniosek, że człowiek jest mało warty. 

Nie ma co wierzyć w takie podszepty zranionej 

duszy, trzeba często wracać do najważniejszej 

prawdy – człowiek jest wartością dla Pana Boga. A 

tego nie da się podważyć, to jest zawsze prawdą. 

Pan Bóg nigdy nie wyrzekł się człowieka. 
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 Nawiedzenie świętej Elżbiety. 

„Gdy Pan Jezus mieszka w naszym sercu, będziemy 

umieli służyć zgodnie z Jego wolą, bo Go słuchamy, 

a On nam może podpowiadać” 

Spotkanie dwojga ludzi jest zawsze zadaniem: 

niekiedy jest okazją do wymiany mądrych myśli, 

czasem do potrzebnego komuś wysłuchania czy 

innej formy pomocy, bywa przypomnieniem 

wspólnego istnienia, odpowiedzialności za czyjąś 

drogę.  

  Narodzenie Pana Jezusa. 

„Prawdziwa radość nie wymaga uroczystej 

oprawy. Najradośniejsze wydarzenie w dziejach 

świata dokonało się w skromnej grocie” 

Patrzymy na Świętą Rodzinę i – jest szansa, że 

zobaczymy, co jest najważniejsze w każdej Rodzinie. 

Dobrze jest, gdy można dać dziecku wiele 

materialnych udogodnień, ale są takie chwile, 

okresy, gdy to nie jest możliwe. Zawsze jednak 

można okazywać i niejako wymieniać Miłość, mało 

tego właśnie to będzie zachwycać gości. 
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 Ofiarowanie Pana Jezusa w Świątyni. 

„Wielkość człowieka nie zależy od zadań, jakie mu 

się powierza, a od serca, jakie on sam wkłada w 

wykonanie tych zadań” 

Kto jest dla nas bezcenny? Ten, kto jest wierny, kto 

jest oddany. Na nic przyjdzie pracodawcy 

gruntowne wykształcenie pracownika, jeśli ten nie 

będzie lojalny, nie ucieszą sukcesy dziecka, jeśli 

zagubi w swoim życiu wartości. Dlatego 

najważniejsze, co można dać dziecku, to przykład 

niezłomnej wierności Panu Bogu i radości, jaka z 

tego płynie. 

  Odnalezienie Pana Jezusa w Świątyni. 

„Niekiedy się wydaje, że młodzi nie słuchają. To 

czasem jest prawdą, ale zwykle naśladują czyny, 

jakie widzieli u starszych” 

 Dwunastoletni Pan Jezus wcale nie był nieposłuszny, 

On właściwie pokazał Maryi i świętemu Józefowi, że jest 

wierny temu, czego Go nauczyli. Czasem trzeba sporo 

czasu, aby zobaczyć, że sukces nie zawsze jest tam, gdzie 
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ludzie chcieliby go widzieć. Prośmy zawsze, aby naszych 

najbliższych można było znaleźć blisko Boga. 

 

Tajemnice światła 

 Chrzest Jezusa w Jordanie 

Słowa „To jest mój syn (córka), umiłowany, 

którego miłuję” zapisane przez ewangelistów  są 

wypowiadane nad każdym ochrzczonym, nie tylko 

w chwili chrztu.  

Bóg Ojciec nie zmienia zdania, czasem tylko 

człowiekowi wydaje się, że Stwórca o nim 

zapomniał. Warto wracać do tej prawdy: zawsze 

Panu Bogu na mnie zależy. 

Zobaczmy też, że pierwsi uczniowie tam, nad 

Jordanem rozpoznali prawdziwą wielkość Jezusa. 

Tak jest zawsze: patrząc na to, jaka jest czyjaś 

relacja ze Stwórcą, poznajemy, kim on naprawdę 

jest. 
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 Wesele w Kanie Galilejskiej 

„Maryja umie wypatrzeć w naszym życiu każdy 

nasz problem. Powierzając jej nasze życie nigdy się 

nie zawiedziemy, nie musimy Jej podpowiadać, jak 

może nam pomóc, Ona sama będzie wiedziała to 

najlepiej” 

Ukrywanie czegokolwiek przed Panem Bogiem nie 

ma żadnego sensu. Gdy zrozumiemy, że nasze życie 

przebiegnie najlepiej, najkorzystniej dla nas jeśli 

„wygodnie się ułożymy na dłoni Bożej Opatrzności”, 

wtedy wygramy życie. 

 

 Głoszenie Królestwa Bożego 

„Wszystko, co nas spotyka w życiu możemy 

przemieniać w źródło łaski, z każdej sytuacji 

wyjdziemy w dobrym kierunku, gdy powierzymy 

nasze przeżycia Panu Bogu. Nawet cierpienie, a 

może zwłaszcza cierpienie” 
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Nie ma sytuacji, z której nie mogłoby wyniknąć 

dobro. Ufając tej prawdzie zawsze jesteśmy 

zmobilizowani, by drogi do tego dobra szukać, 

czasem nie jest to oczywiste, potrzebna gorliwa 

modlitwa. 

 

 

 Przemienienie na górze Tabor 

„Potrzebne jest nam doświadczenie Apostołów z 

Góry Tabor, by uświadomić sobie, że w niebie co 

innego jest ważne niż tu, na ziemi, ale to, że lepiej 

się modlić niż mówić i czytać modlitwę” 

Wszystkie naprawdę cudowne chwile pochodzą od 

Pana Boga, są Jego darem. Wszystko, co jest 

naprawdę dobre dodaje nam siły, aby coraz 

wytrwalej zbliżać się do nieba. 
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 Ustanowienie Eucharystii 

 

„Gdy kapłan, przygotowując dary podczas Mszy 

Świętej, dolewa kroplę wody do wina, widzimy, jak 

nasze życie może być zanurzone w morzu Miłości 

Bożej. Wydaje się niekiedy, że to, co nasze jest 

nieistotne, że rozpływa się w tym, co Boże, a 

jednak jest to warunek ważności Eucharystii, w 

której dla Pana Boga jest bardzo ważna obecność i 

życie każdego uczestnika” 

Patrząc z perspektywy Eucharystii właściwie nie ma 

w życiu chwil nieważnych, bo każdą z nich możemy 

włączyć w najbliższą przeżywaną Mszę Świętą. W tej 

również perspektywie ujawnia się ważność każdej z 

chwil.  
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Tajemnice bolesne 

 Modlitwa w Ogrójcu 

„Człowiek jest w pełni szczęśliwy, gdy może służyć, 

a nie wtedy, gdy rządzi. To jednak często wymaga 

ofiary” 

Dobra służba przybliża każdego, kto jej doświadczy, 

do Pana Boga. Trzeba dość często zatrzymać się i 

spojrzeć, jak służymy w domu, w pracy, w 

obowiązkach społecznych. Po to by lepiej innych 

przybliżać do Pana Boga. 

 

 Biczowanie 

„Jeśli widzisz, że w domu czy w pracy jest mało 

miłości, szacunku dla człowieka – Ty kochaj więcej. 

To jedyna skuteczna rada, by było lepiej na 

świecie” 
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Człowiek zanurzony w tajemnice różańcowe nie 

narzeka, a jeśli zauważa coś, co należy skrytykować, 

to zawsze widzi swoje miejsce w drodze 

naprawiania. 

 

 Cierniem ukoronowanie 

„Zwykle to, co nas najbardziej boli, to nasza 

własna pycha. Radą jest naśladowanie Pana Jezusa 

w pokorze i szukaniu ostatniego miejsca. Miłość, za 

którą idzie dar Ducha Świętego - mądrość, która 

uczy sądzić o wartości wszystkiego w świetle 

wieczności" 

Naturalne jest unikanie sytuacji przykrych, trudnych. 

Szukając pokory, sprzeciwiając się własnej pysze, od 

takich chwil uciekamy nieco wolniej. 

 

 Droga krzyżowa 

„Wszelkie trudności w naszym życiu są jak praca 

złotnika, który oczyszcza złoto.  
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Prawo (…) jest dla niesprawiedliwych, nie zaś dla 

sprawiedliwych (…) gdzie jest sprawiedliwość i 

miłość, tam właściwie prawo kona i umiera. Jest 

bezsilne, bo jest niepotrzebne. Dlatego też będzie 

taki czas, że prawa ustaną, a pozostanie tylko 

Miłość” 

Jeśli nauczę się z każdego przeżycia wychodzić 

lepszym, to nie zmarnuję żadnej chwili. 

 

 Ukrzyżowanie i śmierć Pana Jezusa na 

krzyżu 

„Właściwie każdy zawód, każda rola społeczna 

może być potraktowana jak powołanie. To zależy, 

ile ofiarności, ile serca włożymy w traktowanie 

napotykanych ludzi, od tego, na ile chcemy im 

służyć” 

Umieranie z Panem Jezusem nie zawsze mniej boli, 

ale zawsze prowadzi do Zmartwychwstania. 
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Tajemnice  chwalebne 

 Zmartwychwstanie Jezusa 

„Życie, które jest od Boga nigdy nie umiera. 

Nienawiść prowadzi na cmentarze” 

Odwiedzając cmentarze możemy nauczyć się 

dostrzegać życie i jego przejawy w życiu ludzi, 

których chcemy wspominać, uczymy się zauważać 

wszystkie ślady życia, które oni zasiali w świecie. 

 

 Wniebowstąpienie 

„Wielu świętych mówiło i pisało, co jest ważne w 

niebie. W świetle takich słów łatwo zauważyć, co 

tam jest nieważne. Niech nasze życie będzie 

ukierunkowane na to, co nam się tam przyda” 

Nie dyplomy, nie sława i nie pełnione funkcje 

sprawiają, że człowiek staje się wielki. O tej 

wielkości stanowi to, ilu osobom okazaliśmy 

szacunek.  
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 Zesłanie Ducha Świętego 

„Nie wystarczy mieć wolność, trzeba umieć się nią 

posługiwać. Nie wystarczy mieć rozum, trzeba 

wiedzieć, jak go używać. Nie wystarczy mieć wolę, 

trzeba ją wzmacniać. Nie wystarczy mieć serce, 

trzeba je rozszerzać i odnawiać.  Dary Ducha 

Świętego pozwalają mądrze korzystać z wolności, 

rozumu, woli i serca” 

„Nic nam nie przyjdzie z daru życia, jeśli nie 

odpowiemy na niego z wdzięcznością”. Każdy 

jednak, współpracując z własnymi talentami, 

korzystając z chwil podsuniętych przez Bożą 

Opatrzność może dawać świadectwo, jak wielkimi 

darami każdy człowiek jest obdarowany. 

 

 Wniebowzięcie Maryi 

„Taka jest Boża sprawiedliwość, że za życie pełne 

miłości płaci wieczną miłością, która nie gaśnie i 

nie umiera. 



15 

 

Trzeba wierzyć w swą wielkość i pragnąć jej. To nie 

zarozumiałość. Wielkość wiąże się z prawdą, a 

Prawda stoi u ołtarzy” 

Przed Bogiem nic się nie zmarnuje, nic, co zostało 

szczerze dla Niego podjęte, nic, co zostało Mu 

ofiarowane. 

 

 Ukoronowanie Matki Bożej na Królową 

Nieba i Ziemi 

„W rodzinie, chociaż głową jest ojciec - nawet w 

czasach dzisiejszych zrównania płci – to jednak 

sercem jest matka. I w Kościele sercem jest zawsze 

Matka. Gdy stwierdzamy, że nic nie ma do 

zrobienia, tośmy życie źle przeżyli. Gdy dziś 

stwierdzę, że zaczynam na nowo, wszystko mam 

do zdobycia.” 

Nieważne, co za mną. Dzisiaj właśnie mogę zacząć 

ten fragment życia, który będzie dla mnie 

najważniejszy, który najpewniej przybliży mnie do 

Królestwa Niebieskiego.  
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Matka Czacka lubiła modlitwę ułożoną przez księdza 

Władysława Korniłowicza: 

Można ją potraktować jako prośbę podsumowującą modlitwę 
różańcową. 

 

Jezu! Bądź źródłem życia mego! 
Jezu, nie oddalaj się nigdy ode mnie -  
Teraz widzę - kto Ty jesteś... 
W Tobie mam wszystko: 
w Tobie doskonałość, 
w Tobie rozum, w Tobie prawda, 
w Tobie Miłość, 
w Tobie siła, w Tobie moc, 
w Tobie wytrwałość aż do końca. 
Jezu, bądź źródłem 
mojej miłości ku Bogu i ku ludziom, 
niech Boga i ludzi kocham Twoją miłością -  
naucz mnie kochać. 
Daj, bym w ludziach Ciebie kochał, 
... by jedynym pragnieniem moim 
był wzrost w nich łaski Twojej... 
bym szanował ich jak świątynię Twoją 
- lub bym budował w nich 
mieszkanie dla Ciebie. 
Niech to będzie moim jedynym pragnieniem - 
rozszerzenie Królestwa Bożego, 
Królestwa łaski Twojej w duszach ludzi...". 
 


